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Nämndsintiativ 

Stadsbyggnadsnämnden Malmö stad 

Finns det fastighetsägare i Malmö som glömt bort sina 
hyresgäster? 

I några årtionden har vi i Sverige haft en situation där politiken har överlåtit mycket av 
bostadsförsörjningen till den så kallade bostadsmarknaden. Detta har i hög grad påverkat 
situationen för malmöborna, många malmöbor står utan bostad och många familjer är 
trångbodda, men har inte råd att byta bostad. 

Bostadsmarknaden blir också mer global, riskkapitalbolag investerar i bostadsfastigheter 
inte för att de är genuint intresserade av att trygga bostadsförsörjningen utan ser det som 
ett sätt att förränta sitt kapital. 

Vi i Vänsterpartiet tar därför intiativ till att stadsbyggnadsnämnden fattar beslut om att 
stadsbyggnadskontoret, gärna i samverkan med miljöförvaltningen samt fastighets- och 
gatukontoret, utreder frågan om det finns fastighetsägare som underlåter att underhålla 
sin bostadsfastigheter alternativt tomställer dem med avsikt att enbart att öka sin 
förmögenhet. 

Vi yrkar att stadsbyggnadsnämnden beslutar att ge stadsbyggnadskontoret i uppdrag att 
utreda frågan om det finns bostadsfastigheter i Malmö stad som saknar eller har få 
hyresgäster relaterat till ovanstående, eller där bostadssituationen blivit oacceptabel på 
grund av bristande underhåll. 
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